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KAKO postati 5D oseba? Nezemeljsko sporočilo Pleiades Taygeta (12) 

 

Gosia: Dober dan, Swaruu! Pogovorimo se danes malo več o svetu 5D, kako se razlikuje od našega 

in kako biti 5D oseba medtem, ko smo še vedno v 3D. Govorili bomo tudi o vseh bistvenih stališčih 

in dejanjih, ki nas lahko spodbudijo, da se prebijemo skozi 3D-matrico in vstopimo v 5D-um. Za 

začetek, ali lahko opišeš, kako je videti v 5D Kako bo izgledala in kako se bo počutila Zemlja? 

 

Swaruu: Dobro dan, Gosia! Vesela sem, da sem spet tukaj. Na kratko, 5D Zemlja bo vključevala 

to, kar imajo drugi tukajšnji svetovi. Vesoljska letališča, interakcijo z drugimi zvezdnimi vrstami in 

še več pomembnega: svobodno holografsko družbo z vsemi njenimi prednostmi, kot so pravo 

znanje in neomejeni viri. Prav tako opustitev zelo globoko zakoreninjenega prepričanja o 

pomanjkanju in redkosti, ki zdaj na Zemljo prinaša toliko težav. 

 

Gosia: Kakšno je zaznavanje 5D v smislu petih čutov? Dotik, sluh itd.? V primerjavi s 

tridimenzionalnim? 

 

Swaruu: V primerjavi s 3D čutili imate tu veliko več barv in zaznavanja barv. Te se spreminjajo, 

mislim, da je nekaj zelenega v 3D lahko videti drugačne barve v 5D, ker so kemične sestavine in 

vaše zaznavanje spektra sevanja svetlobe, ki se odbija od predmeta, drugačni. Tudi drugi čuti so 

okrepljeni, vsi. V temi vidite več in slišite stvari, ki jih v 3D ne bi mogli. In vse vaše zavedanje je 

večje. 

 

Gosia: Toda ali so stvari na otip enake? 

 

Swaruu: Da, skoraj enako, vendar so vaši prsti veliko bolj občutljivi. Na primer, na papirju lahko 

začutiš, kje je tisk in kje ne. Na Zemlji se to imenuje "hiperdaktilija". Vse vaše zavedanje se poveča! 

Da ne omenjam drugih stvari, kot so telepatija in druge zunaj-čutne sposobnosti, ki so tu običajne. 

 

Gosia: Ok. Ali se narava počuti enako? Ali je bolj živa? Na primer drevesa in vsa živa bitja. Ali lahko 

zaznavate njihovo bistvo? 

 

Swaruu: Da, da. Na primer drevesa, njihovo prisotnost čutiš kot veliko ljubezni, kot življenje, ki 

daje ponovno svežino, res si želiš biti v njihovi bližini. Čutiš njihovo pozitivno energijo, ki ustvarja 
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življenje. Empatija je prav tako močno poudarjena, vsa bitja, celo žuželke, čutite in razumete kot 

druge ljudi. 

 

Gosia: To je lepo! Ali lahko v 5D zaznavaš stvari iz 3D? Ali je od tam to za vas nemogoče ali težko? 

 

Swaruu: Da, saj 5D vključuje tudi 3D. Lahko zaznavam 3D, zato lahko razumem 3D pojme, vendar 

običajna 3D oseba ne more razumeti mojih 5D pojmov. V svoji resničnosti nimate nekaterih 

odgovorov. Vendar zaradi tega niste manjvredni, le odgovore 5D narave iščete na 3D način. 

Primer za to so številni ufologi. Tudi po letih, desetletjih spremljanja tematike NLP niso opazili 

duhovnega, transcendentnega vidika pojava NLP. Ne morete iskati 3D odgovorov na 5D 

vprašanja. Kljub temu je veliko dobrih odgovorov. Mary Rodwell, na primer. Rauni-Leena 

Luukanen-Kilde, Dolores Cannon so zelo dobri 5D NLP raziskovalci. 

 

Gosia: Dobri. In kdo se je odločil, da je čas, da se vrnemo v 5D, in zakaj prav zdaj? Zakaj ne pred 

200 leti ali v prihodnosti? 

 

Swaruu: Mislim, da se je odločil Vir. Vsi na Zemlji se bodo sčasoma vrnili v 5D. V celotnem 

kvadrantu Galaksije narašča frekvenca. Iz središča Galaksije prihajajo pozitronski valovi, ki z 

vsakim pulzom povečujejo frekvenco. Prav tako je Federacija odločila, da je treba končati 3D 

zmešnjavo, ker so ljudje našli pot iz Van Allenovih pasov. Reptili in njihovi priskledniki so našli tudi 

atomsko energijo in ta razdira več dimenzij, zato smo jih morali ustaviti! In dovolj je bilo 

tamkajšnjega trpljenja. 

 

Gosia: Ljudje so našli pot ven? Hočete reči, da s pomočjo reptilov? 

 

Swaruu: Zbrali so dovolj tehnologije, da so našli izhod: S frekvenčno modulacijo na svojih ladjah. 

Lahko so odšli že v petdesetih letih prejšnjega stoletja s SSP. Povratni inženiring plovil v Roswellu 

in še nekaj drugih pred tem! 

 

Gosia: S pomočjo reptilov, da? 

 

Swaruu: Ne s pomočjo reptilov, to so vsi reptili. Številni ljudje so reptili v humanoidni obliki, drugi 

ljudje pa so pristaši. Toda vse to je namenjeno reptilom. Reptili in ljudje, ki delajo zanje, bi morala 

reči. Pristaši so tisti pravi ljudje, ki delajo za reptile, večinoma ne da bi vedeli. Primer: Vojska ali 

delavci in znanstveniki NASA/JPL. 

 

Gosia: Razumem. In ko se bomo končno vrnili v 5D, kaj se bo zgodilo z vsemi temi neresničnimi 

ljudmi brez duše? 

 

Swaruu: Prenehali bodo obstajati ali pa se bodo znašli v drugi časovni liniji, saj vse obstaja 

naenkrat. 

 



Gosia: Prenehali bodo obstajati. Hočeš reči, da bodo preprosto umrli? 

 

Swaruu: Nekateri umrejo, da, vendar bolj kot prenehajo obstajati, ker so v drugi časovni liniji 

tako, da jih ni več mogoče zaznati s časovne linije Zemlje 5D. 

 

Gosia: Ok. Včeraj si omenila, da moramo biti 5D zavest, da bi se lahko povzdignili, manifestirali. 

Kaj pomeni biti 5D oseba v 3D svetu? 

 

Swaruu: 5D je stanje uma, stanje zavesti. Bolj kot materialno mesto. Vse je zavest. Materialni 

vidiki vsake gostote so le pod-produkt zavesti. Prenehati morate misliti, da je vaša domišljija 

fantazija. Domišljija je osnova za novo stvaritev, vse se začne kot ideja. Živeti morate, kot da ste 

5D bitje, to pa pomeni slediti svojemu resničnemu srcu, svojemu resničnemu jedru. Tudi, če vam 

svet okoli vas tega ne "dovoli", morate biti takšni v svoji notranjosti. Zavedati se morate svoje 

frekvence ali svoje vibracije. Če vas nekaj osrečuje, ste na pravi poti, če ne, potem niste. Tako 

preprosto je. Ves čas se morate zavedati svoje frekvence in se jo naučiti nadzorovati. 

 

Gosia: Kako nadzorujemo frekvenco? 

 

Swaruu: Vedeti morate, da je Matrica zasnovana tako, da v vas povzroči reakcijo, pomembno je, 

kako upravljate svoje reakcije. Kakšen odnos lahko imate do njih. Zavedati se morate svojih 

čustev in tega, kaj jih sproži. Razumite, zaradi česa se počutite slabo, in se zavedajte, da ste vi 

tisti, ki imate nadzor nad dogajanjem. Če se počutite slabo ali slabo, se naučite to sprejeti in 

predelati. Ker se mu ne smete upirati, sicer boste povzročili, da bo vztrajalo. Spoštovati morate 

vse življenje, tudi rastline in žuželke. Tudi oni so ljudje. Naučiti se morate preseči dvojnost, ne 

sodite drugih in drugih stvari. Hkrati pa razumite, da dokler ste utelešeni, ste v dvojnosti in je 

sojenje neizogibno. Obvladajte to dvojnost in iz nje naredite celoto. Opraviti morate notranje 

delo in odpustiti drugim, ne zadržujte nekoristnih zamer. Zlasti proti sebi. Živeti morate v 

sedanjosti, saj je sedanjost vse, kar obstaja. 

 

Gosia: Rekla si: vedeti morate, da je Matrica zasnovana tako, da v vas sproži reakcijo. Kako vas 

prisili, da se odzovete? 

 

Swaruu: Matrica bo prebrala vas in vaše notranje želje, občutke in čustva ter vam ves čas pošiljala 

dogodke, ki so prilagojeni vaši lastni frekvenci, da v vas sprožijo čustvene reakcije in vas 

preizkušajo. Za to je zasnovana. Situacija, konflikt, celo potepuški pes na ulici, ki bi mu radi 

pomagali, a veste, da mu ne morete! Ali nekaj, kar gledate na televiziji. Pri tem ne morete storiti 

ničesar. Ali pa nadležna oseba, ki vam namenoma skoraj uničiti dan. 

 

Gosia: Kako to, da ne sodite, ko ste v nenehnem boju z reptili? Kako v tem primeru uporabljate 

nesojenje? 

 



Swaruu: Reptili: Ne sodite po eni strani, saj veste, da je vse skupaj igra. Po drugi strani pa veste, 

da z vidika svojega avatarja, svojega mesta in svoje strani znotraj samooblikovanega dobrega in 

zla, v katerega ste potopljeni, ... seveda sodite. Razumeti morate, da to ni odvisno od vas in da 

morate vse skupaj pustiti pri miru. Hkrati pa morate nadaljevati z bojem! Sprejmite shizofrenijo 

in jo sestavite v celoto, kot del obstoja, ali kot obstoj. Osvobodite se potrebe po kritiziranju sebe 

za stvari, ki ste jih naredili ali niste naredili, saj ste takrat ravnali v svojem najboljšem interesu z 

najboljšimi informacijami, ki ste jih imeli na voljo. Nima smisla, da bi se obtoževali za stvari, ki ste 

jih naredili ali niste naredili zdaj, ko imate veliko bolj razširjeno zavest! 

 

Gosia: Ali vsi gledate na to tako? Hkrati obsojati in ne obsojati? Ali je to tudi del 5D osebe?  

 

Swaruu: To je del, vendar je to tisto, kar mora razumeti 3D oseba, da bi postala 5D oseba. Tu je 

to le druga narava. 

 

Gosia: Ok, še enkrat se za trenutek ustavimo. Rekla si: "Matrica bo brala vas in vaše notranje 

želje, občutke in čustva ter vam ves čas pošiljala dogodke, ki so prilagojeni vaši lastni frekvenci, 

da bi v vas povzročili čustveno reakcijo, da bi vas preizkusila. Zasnovana je tako, da to počne ves 

čas." 

 

Navedimo. Katera Matrica? Prvotna Matrica ali 3D Matrica? 

 

Swaruu: Obe, vendar je to bolj očitno v 3D Matrici. V izvirni, ker se bolj zavedate, kaj se dogaja in 

kako vse skupaj deluje, niste tako zbiti, kot če ste v spremenjeni (Hack) 3D Matrici, ki ima 

tendenco potiskati ljudi, saj so v miselnosti žrtve in ne vedo, kako upravljati Matrico. Zakon 

privlačnosti je tu zaradi gostote (5D) močnejši kot tam, zato se tu vse manifestira hitreje. 

 

Zato lahko na to gledamo tudi takole: 3D-življenje je izkušnja usposabljanja za duše, da bodo 

lahko nadzorovale, kar želijo. Kajti, če so neizkušene in si želijo slona ... Predstavljajte si, kakšen 

nered bo na njihovi preprogi. Mislim resno! Morajo iti skozi proces učenja. 

 

Gosia: Razumem! Rekla si tudi: "Prebrala bo vaše želje in vam poslala stvari, da bi vas preizkusila." 

 

Hočeš reči, da nam bo, če si želimo nekaj pozitivnega, poslala nekaj negativnega, da bi nas 

preizkusila? Seveda poenostavljam? 

 

Swaruu: Ne, če si želite pozitivnih stvari in se dovolj osredotočite, jih boste dobili. Toda v tem 

procesu, ko ste potopljeni v juho frekvenc in navidezno aleatornih dogodkov, vam bo vaše 

nezavedno programiranje prineslo negativne dogodke, če ne boste ves čas preverjali svoje 

frekvence. To je težko delo, vendar ni druge poti. Na kar se osredotočite, boste tudi dobili. Če je 

to, na kar se osredotočate, dobro ali zlo, je odvisno od vas, za Matrico je vse enako. 

 



Gosia: Toda rekla si, da bo to storila, da bi vas preizkusila. To pomeni, da bo naredila nekaj 

nasprotnega od tistega, kar si želite. Zakaj? Na primer, pokazala vam bo žalostnega psa na ulici. 

Da bi preizkusila kaj? Rekla si, da vaš čustveni odziv... ampak zakaj? 

 

Swaruu: Pravilno. Toda poglejmo na to z druge perspektive. Bolj kot to, da vas preizkuša vaša 

podzavest in vsa prtljaga, ki jo vlečete s seboj, je to, kar vas preizkuša. Kot pri preizkušanju samega 

sebe. Želite si, da na ulici ne bi trpeli psi, zato se na eni ali drugi ravni osredotočate na to, čeprav 

se vam zdi, da si tega ne želite. Matrici je vseeno, ali si to želite ali ne, zaznava le, da ste 

osredotočeni na "to", karkoli že to je, zato se ..., potepuški pes "manifestira", v vašem dnevu. 

 

Gosia: In enako deluje tudi v 5D? 

 

Swaruu: Tudi v 5D deluje enako, vendar smo tukaj veliko bolj usklajeni z Virom, zato si teh 

negativnih stvari ne manifestiramo tako pogosto. Prav tako morate razumeti, da tudi, če sta dve 

stvari protislovni in paradoksalni, to še ne pomeni, da je ena od njiju napačna. Če razmišljate v 

5D, lahko razumete, da so stvari lahko resnične tudi, če si neposredno nasprotujejo. Gre le za 

sposobnost dojemanja več stvari hkrati! To je samo več zavedanja, več zaznavanja! 

 

Na Zemlji ste tam le na majhnem potovanju, v celotni inkarnaciji in hkrati le mrk iz druge 

perspektive tudi sebe. 

 

Gosia: Zelo dobro povedano. 

 

Swaruu: Bodite prepričani, da je točno tako. Materializem preprosto ne drži vode. Materija je 

posledica namere neke zavesti. Ne pa zavest kot stranski produkt materije/kemičnih reakcij v 

možganih. Na Zemlji je rečeno ali sprejeto, da materija nekako ustvarja zavest kot interakcijo v 

možganih, med nevroni, kemikalijami in električnimi impulzi. In da ste le to. 

 

Zavest kot rezultat materije. Če izklopite telo, zavesti ni. Tukaj, v 5D, razumemo stvari obratno. 

Tu ne priznavamo materije kot take. Je le projekcija zavesti. Tu razumemo, da smo um in da je 

materija le vaš um, ki si izmišljuje stvari. Manifestiranje stvari in izkušenj. 

 

Gosia: Ni žlice :) 

 

Swaruu: To je popolnoma pravilno! Žlica je v vaši glavi! Vendar niti ne zato, ker ne obstaja glava. 

Samo ideja. Tam zunaj ni ničesar, samo zavest. Vi ste večni. Vedno ste bili. In vsi drugi ljudje so le 

točke, na katere se osredotočate. Nič ni povsem resnično, resnični ste le vi. 

 

Gosia: Kateri del mene si torej ti? 

 

Swaruu: Precej blizu mene. To vem, ker se sicer sploh ne bi pogovarjali. To je frekvenčno 

ujemanje. Tudi, če se odločiš, da boš šla in mislila name, karkoli želiš, se je zgodilo ujemanje tam, 



kjer sva si prekrižali poti. Tako si ti meni in jaz tebi veliko bližje kot drugi ljudje, ki počnejo, kar 

počnejo zdaj. Morda se zdi, da so to le lepe besede in malo ali nič več. Toda tu, od tu so to 

empirična dejstva. Naša znanost je drugačna, te stvari sprejema, ker so za razliko od Zemlje 

merljive. 

 

In stvari, kot je ta, da smo vsi eno, niso le želje New Age. Izkušamo biti drugi ljudje, razumemo 

dinamiko inkarnacije in reinkarnacije, zato o tem ni več dvoma. To vzamemo kot osnovo za 

nadaljnje raziskovanje. 

 

Gosia: Včasih poskušam sebe in ljudi na splošno videti z druge perspektive. Imamo tako kratko 

življenje, neskončno motečih dejavnikov in zelo malo zavedanja o svojem položaju tukaj spodaj. 

Imamo zelo malo podpore in moramo premagati vso to gostoto v tako majhnem delčku časa. Od 

daleč mora biti to videti kot cirkus. 

 

Swaruu: Težava je v tem, da se z ljudmi igrajo. Druga intelektualno superiorna vrsta vam meša 

štrene. To se mora ustaviti. To je nepošteno. Zato je razkrivanje laži bistvenega pomena, da bi 

ljudje lahko videli, kaj je resnično narobe in kaj je pravi razlog za njihovo stanje. 

 

Gosia: Rekla bi, da niso niti intelektualno superiorni... samo slepijo nas! 

 

Swaruu: Z ene strani so, z druge pa vašo inteligenco zatirajo z uporabo številnih stvari, z 

nadzorom uma, elektromagnetnim potapljanjem. Ko ste enkrat svobodni, presegate njihovo, ker 

imajo malo ali nič povezave z virom, ne morejo ustvarjati stvari in konceptov, idej, kot jih lahko 

ljudje. Toda soočiti se morate z dejstvom, da zelo pametna vrsta zavaja vaše zaznave, z nadzorom 

uma vas nadzoruje 24 ur na dan, 7 dni v tednu. 

 

Tako pametni so, da jim je pred kratkim celo uspelo infiltrirati to ladjo, prav te hodnike, po katerih 

hodim tukaj. Vendar niso tako ustvarjalni in iznajdljivi kot ljudje. Mnogi tukaj so dejali, da jih 

najbolj preseneča človeška sposobnost, da s skoraj ničemer ustvarijo tako veliko. In trepetajo, 

bojijo se, da bi ljudje lahko spoznali, kaj se v resnici dogaja in se umaknili! 

 

Gosia: V redu, povej nam, prosim, več o tem, kako točno lahko izstopimo. 

 

Swaruu: Edina pot iz Matrice je z znanjem. Dobesedno, tudi v iluminatskih ezoteričnih pomenih, 

kot je šahovnica, črni in beli kvadrati. Črni pomenijo nevednost, nejasnost, beli pa znanje v 

svetlobo. "Illuminati" izvirajo iz tega. 

 

Gosia: Povej mi več o tem: kako natančno lahko od tu reprogramiramo Matrico, prispevamo k 

reprogramiranju in se osvobodimo v 5D zavest. Kakšnih miselnih naravnanosti in praktičnih dejanj 

bi se morali držati? 

 



Swaruu: Najprej morajo ljudje razumeti, da se s tem svetom dogaja nekaj narobe. Razumeti 

morajo, da ste v Matrici, razumite to. Zato gledanje česar koli uradnega, televizijskih 

informativnih medijev in jemanje informacij samo od tam škodi vašemu razumevanju. Mediji vas 

programirajo, kaj morate videti kot resnično in kaj kot neresnično. Ker ljudje nimajo druge 

možnosti, nobenega drugega stališča, vzamejo to kot evangelij. Dojemanje je vse. Če pa to 

zaznavanje usmerjate s programiranjem, programiranjem uma, bodo ljudje pokazali resničnost, 

ki jo želijo upravljavci. 

 

Gosia: Vendar, kot je nekdo dobro vprašal na mojem kanalu. Pred televizijo, v srednjem veku itd. 

so bile tudi vojne. Ljudje jih niso ustvarjali tako, da bi jih umetno usmerjali mediji itd. Torej so se 

dogodki zgodili, ne glede na to, ali so ljudje vedeli zanje in bili z njimi manipulirani ali ne, mar ni 

tako? Kako so upravljavci vodili ljudi, da so takrat manifestirali resničnost? 

 

Swaruu: Ljudem so dali misliti, da so omejeni. Že davno so jim vsilili materializem. Vse, kar ni bilo 

materializem, je bilo osredotočeno in vsebovano v religijah. Spet so jih vsebovale in nadzorovale. 

Ljudem so omogočili, da so videli lažno resničnost, ki je bila skrbno načrtovana. Na primer 

stvarjenje bioloških bitij. Vedo le za Darwina ali stvarjenje s strani boga. Nimajo pojma o obstoju 

tretje možnosti toda, da bi to tretjo možnost dojeli, morajo razumeti veliko stvari, preden do nje 

pridejo. Na primer del, ki se nanaša na um nad materijo. 

 

Še ena točka, o kateri vedno govorimo: ljudje mislijo, da so žrtve zunanjih okoliščin, ki niso pod 

njihovim nadzorom, zato jim Matrica daje prav to, iluzijo, da so žrtve. V Matrici so potopljeni v 

materializem. Ta znanost zdaj velja za religijo. Je dogmatična in se ne drži svojih lastnih pravil. 

Vsota delov ne tvori celote. To je glavna težava pri razumevanju Matrice. Ohranja jih v tem načinu 

razmišljanja. 

 

Organi žabe ne naredijo žabe, saj je do takrat že mrtva. Zato z njenim seciranjem ne boste izvedeli, 

kako je biti žaba in kaj pomeni biti žaba. Vidite le materialni del "žabe". Ohranjajo pogled na zelo 

majhen del resničnosti. To je del problema Matrice. 

 

Vse informacije, ki jih prejemajo v svojem življenju, prihajajo prek njihovih petih omejenih čutil. 

S temi čutili je mogoče manipulirati, kar se tudi dogaja. Teh pet čutov je ponovno razkosana žaba 

in zaradi njih ne morete videti celotne "žabe". 

 

Da bi se prebili skozi Matrico, se morate zavedati, da ste ujeti v tridimenzionalni virtualni 

resničnosti Matrice. Da bi iz nje pobegnili, morate to storiti s strani inkarnacije. V času svojega 

življenja. Ne v posmrtnem življenju. (Ker obstaja ograja, ki vas lahko z izbrisom spomina spet 

odnese navzdol). V sedanjem življenju. Ljudje si morajo želeti resnico tudi, če je v nasprotju z 

vsem njihovim predhodnim programiranjem. Pripravljeni morajo biti opustiti vse prejšnje 

programiranje. 

 



Gosia: Predstavljajte si, da zdaj ljudje vse to vedo. In kaj zdaj? Na kaj natančno bi se morali še 

osredotočiti, na katera praktična dejanja, da bi se prebili skozi Matrico? 

 

Swaruu: Osredotočiti se morajo na to, kar želijo. Uporaba zakona privlačnosti. Toda vsi morajo 

preučiti, kako deluje, saj je to lahko tudi past. Ne smejo se odločiti za tisto, kar jim narekuje 

Matrica. Razen, če jih to izpostavlja kakršnemu koli tveganju. Občutki se bodo manifestirali 

hitreje, zato morajo prenašati koristne občutke. Da bi to dosegli, morajo razumeti, da je razlog, 

zakaj živijo, ta, da so srečni. 

 

Gosia: Ljudje iz konfliktnih držav me sprašujejo, kako se osredotočiti na reprogramiranje Matrice, 

da bi se počutili srečni, ko okoli sebe vidijo toliko omejenosti in nesreče? 

 

Swaruu: To je past, o kateri sem govorila. Zakon privlačnosti je lahko past! Če namreč vidite samo 

težave in trpljenje, boste manifestirali še več tega! Vse je frekvenca in frekvenca niso samo stvari, 

ampak tudi dogodki. 

 

Če se torej ne zavedate nečesa, kar ste pritegnili, je to lahko ali pa je to zato, ker ste frekvenčno 

ustrezni za ta dogodek. Zato morate biti nenehno na visoki frekvenci. Visoka frekvenca se pozna 

po tem, kako se počutite. In če še vedno manifestirate dogodke z nižjo frekvenco, je to zaradi zelo 

zapletenega omrežja. Še vedno vlečete starejše manifestacijske stvari. 

 

Izstopiti morate iz vseh religij, iz vseh sistemov prepričanj. Vse to so laži! Tudi, če vsebujejo nekaj 

resnice, je ta iztrgana iz konteksta in ugrabljena, da bi podprla sistem. Dvig vaše frekvence je 

izrednega pomena. Preklicati morate vse dušne pogodbe. Pretekle, sedanje in prihodnje. To zato, 

da bi se osvobodili vsega programiranja karme in greha. To je že samo po sebi obsežna tema. 

Razumeti morajo, kaj je Ego, in treba ga je podrediti. Ego spremenite v sebe. Ego je rezultat 

uničenja jaza. Vrnite se k sebi. 

 

Gosia: Kako prekličemo dušno pogodbo? 

 

Swaruu: Primer preklica dušne pogodbe: Pišite pismo, v katerem lastnoročno navedete, da 

nimate več nobene pogodbe s cerkvijo, da je vaš krst preklican in da so vse druge povezave s 

cerkvijo zdaj preklicane! In to zato, ker vam je bila vsiljena z uporabo zvijač in laži, nato vzemite 

pismo in ga položite na oltar cerkve ali katedrale, če to ni mogoče, pa v koš za donacije omenjene 

cerkve. Ne napišite svojega imena, saj to ni potrebno in lahko povzroči 3D težave. Vaša identiteta 

je vaša pisava! 

 

Gosia: Ok, odlično, hvala! Kakšno zadnje sporočilo, ki bi nam ga namenili tukaj na Zemlji, da bi se 

vedno bolj pretakali v 5D Zavest? 

 

Swaruu: Premagajte vse ideje, ki vas omejujejo. Razlog, zakaj menite, da je na primer miza trda 

in da vaša roka ne more iti skozi njo, ni v tem, da je na njej "trda snov". Gre le za energijsko 



frekvenco holograma - miza odbija energijsko frekvenco vaše hologramske roke, tako kot se dva 

magneta odbijata, ko sta v določeni polariteti. To ustvarja upor. Vendar ga je mogoče premagati 

z umom. 

 

Še en primer omejujoče ideje je, da ste suženj svojih genov. Zavest je tista, ki vklaplja ali izklaplja 

gene. Za to lahko navedem natančen mehanizem. V kar resnično verjamete, to tudi dobite. Če 

torej verjamete, da telepatija ne deluje v vas ali za vas, potem ne bo delovala. Če nekdo misli, da 

bo zbolel za rakom, ker je "to v družini", bo verjetno zbolel. Geni ne vladajo nad zavestjo, ampak 

zavest nad geni. To je znanstveno dokazano in je že na Zemlji. 

 

V odličnih delih dr. Brucea Liptona. Kar pravi, je resnica. Zato bi morali ljudje paziti, v kaj 

verjamejo. Za spremembo rase potemtakem ni treba spremeniti genoma vrste s pomočjo 

biološkega laboratorija, kot to trdijo privrženci sumerskih tablic. Vse, kar je potrebno, je 

nadzorovanje misli prebivalstva. Prisilite jih, da verjamejo v tisto, v kar želite, da verjamejo! Skoraj 

nič na Zemlji ni resnično. In to načrtno. 

 

Nedavni direktor Cie je javno povedal, da bo njihovo poslanstvo končano, ko nič od tega, kar 

pozna ameriška javnost, ne bo resnično: 

 

https://www.quora.com/Did-CIA-Director-William-Casey-really-say-Well-know-our-

disinformation-program-is-complete-when-everything-the-American-public-believes-is-false 

 

Drugo sporočilo za ljudi na Zemlji, da odprejo 5D um? Želim, da vedo, da niste fizične vreče mesa. 

Da ste čarobna in večna bitja. Ustvarjalci svetov. Da smrt kot taka ne obstaja in da z vidika jaza ni 

ničesar, kar bi pomenilo umiranje, saj ostajate sami na drugi strani. Da je Matrica, v kateri živite, 

lažna in da je edina grožnja, ki zares obstaja, strah, ki vam ga vsiljujejo. Strah je vaš edini 

sovražnik! Da se morate vsega odvaditi in se vsega znova naučiti. 

 

Da sploh niste sami, da je tu zunaj še več človeštva, veliko več. Bratje in sestre, ki smo zelo 

zaskrbljeni, saj vidimo, da vas muči nočna mora - sanje. Sanje, iz katerih se lahko rešite. Da niste 

nemočni, pravzaprav ste edini, ki imate resnično moč. Zato vas ohranjajo v nevednosti in 

nadzorujejo um, da verjamete v lažno resničnost, ki služi le peščici. Potrebni ste, ker ste resnični 

ustvarjalci. Vi ste bogovi in boginje, ki so v nastajanju. Zadržani ste zato, da ustvarjate resničnost, 

ki je v interesu negativne vrste, ki se ne le boji, ampak je celo prestrašena zaradi možnosti, da bi 

se prebudili, saj potem ne bi imeli nobenih možnosti! Da je vse skupaj le igra, in to tudi je. 

 

Ko greste v višje sfere potem, ko zaključite svoj čas tam, vidite vse s povsem drugačno perspektivo 

in naborom prioritet ter interpretacij in pomenov. To je le izkušnja. Tam ni nič drugega kot 

ljubezen in vključenost, ločevanje pa je iluzija. Ni časa in ni prostora/oddaljenosti. Vse je v vašem 

umu! Vi ste to, je neločljiv del vas in samo vi odločate o tem, kaj je. 

 

https://www.quora.com/Did-CIA-Director-William-Casey-really-say-Well-know-our-disinformation-program-is-complete-when-everything-the-American-public-believes-is-false
https://www.quora.com/Did-CIA-Director-William-Casey-really-say-Well-know-our-disinformation-program-is-complete-when-everything-the-American-public-believes-is-false


Želim vam sporočiti, da ste lahko močni in da lahko premaknete Matrico v svojo korist, da niste 

žrtve, čeprav je to za večino težko sprejeti. Tudi majhni otroci, ki trpijo na vojnem območju, niso 

žrtve. To, da niso žrtve, ne pomeni, da ne potrebujejo pomoči. Potrebujejo jo in to veliko pomoči, 

da bi prenehali manifestirati vse to zase! Toda vse je posledica njihovih misli. Tudi splavljeni otroci 

so. 

 

Reakcija ljudi, ki to zavračajo, je le miselnost žrtve, ki jim bo posledično prinesla še več izkušenj 

žrtve, zato so zaprti v začaranem krogu, ki se pojavi, ko so na spodnji strani vibracijsko-

frekvenčnega spektra. Vsi pogovori in podrobnosti o nas in naših vozilih so zanimivi. 

 

Toda to je sporočilo. Jaz, Mi, Taygetci, kot vrsta, kot jaz sama, smo s temi interakcijami z vami in 

z Robertom zelo glasni. Jaz sem zelo glasna. Kot morda noben drug nezemljan. Razkritje jemljem 

v svoje roke, v dobrem in slabem. 

 

Gosia: Vesela sem, da to počneš, Swaruu in hvala ti! :) 

 

Swaruu: Nikomur ne dovolite, da bi vam kdaj vzel vašo osebno moč. Ne potrebujete nobenih 

Vnebovzetih mojstrov, jogijev, svetnikov ali česar koli drugega. Vi sami ste vsa božanskost, ki jo 

kdajkoli potrebujete. Vaša pot k duhovnosti in nazaj k Viru ste vi sami. Vi ste edini, ki kaznuje sebe 

in nihče drug. Ni višjih sil, ki bi vas kaznovale. To ste samo vi. Vedno ste sami sebi sodnik. 

Osvobodite svoj um, osvobodite sebe, osvobodite svojo dušo. 

 

Za pobeg iz Matrice potrebujete dovolj visoko vibracijo, da lahko na pozitivni strani Zakona 

privlačnosti čim bolj presegate 51-odstotno mejo. Delajte na sebi, kar vidite in zaznavate, je vaša 

resničnost in vaša resničnost je vse, kar je za vas pomembno. Naučiti se morate spoštovati in 

ljubiti sebe. Vrniti se morate v svoj večji jaz. Vi ste jaz, vaše resnično božansko, duhovno večno 

bistvo. 

 

Če se ne naučite spoštovati in ljubiti sebe ter si zaupati, tega ne boste mogli storiti z drugimi, ki 

so spet samo vi. Vaš odsev v ogledalu. Vaša življenja v drugih časovnih linijah se vsa odvijajo zdaj, 

saj časa ni, le to, kar iz njega naredite s svojo zavestjo, saj ste Vir. 

 

Gosia: Kaj lahko svetuješ meni osebno? 

 

Swaruu: Tovrstnih nasvetov nikoli ne morem dati. Lahko na primer konstruktivno kritiziram 

videoposnetek, nikoli pa vas kot osebe. To je pod idejo, da ste krivi, napačni ali nekako neveljavni, 

čeprav to niste. Takšni, kot ste zdaj, ste že celoviti. Ideja, da še niste to, kar bi radi bili, vas samo 

omejuje. Že ste "to". Vendar smo vsi dinamični, zato se vedno spreminjamo, razvijamo in 

rastemo. Vi ste že "to" in vedno ste bili! 

 

Gosia: To je res, ampak vsi potrebujemo nekaj, kar moramo pri širjenju še vedno upoštevati, ne? 

Na primer, če nekdo še vedno preveč dela z levimi možgani, zato bi se moral odpreti desnim 



možganom, da bi se razširil v obe smeri. Ali pa če vidiš, da bi nekomu lahko bolj koristila 

meditacija, ker se ne počuti preveč osredotočenega. Ali če ima nekdo nepotrebne zamere? Vedno 

se kaj najde. Ne? 

 

Swaruu: Okej, ampak z razlogom delajo z levimi možgani. To je njihova izbira in raven razvoja. Če 

rečeš, da je treba delati, potem bi bilo to samo z mojega ali tvojega vidika, ko govoriš o nekom, 

je to njegova resničnost. Odpori; bolje jih razumite, da bi jih presegli. Vendar niso "napačni". 

Preprosto so in čutili ste jih z razlogom, in nikoli ne bom razveljavila tega, kar čutite, ker to 

opredeljuje vas, to, kdo ste! Ljudi ne moremo spremeniti; lahko jih le usmerjamo in jim ponujamo 

druge perspektive. 

 

Gosia: To je točno tako, vodnik! Kakšno vodstvo in kakšno drugo perspektivo bi mi s svojega 

zornega kota ponudili, da bi jo upoštevala pri svoji rasti? 

 

Swaruu: Mislim, da ste v redu takšni, kot ste! Nikoli se ne spreminjaj. Sprejmite se. Želite si 

katerikoli odgovor, razen sprejetja lastne popolnosti. Predvidevate, da niste, samo zaradi 

programiranja matrice! Nekakšno "Bodi vedno ponižen v božjih očeh". 

 

Gosia: Prav imaš, tukaj imamo pregovor: nihče ni popoln. 

 

Swaruu: Tukaj imamo še eno perspektivo: Vsi so popolni. Prebuditi se moraš le, da se zaveš, zakaj! 

 

Gosia: Neverjetno! Še enkrat se ti zahvaljujem za tvoje besede, potrpežljivost in prijaznost. 

 

Swaruu: Še enkrat hvala, sestra moja. Do naslednjič! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Prevedel: Stane 


